
Referat 

ROTARYMØTE I HØNEFOSS RINGERIKE ROTARYKLUBB 

MØTE NR. 3479 

KAFFEMØTE 

Til stede: 20 medlemmer 

Gjest: Arild Odden 

Klubbsaker v. presidenten: 

1. Matrikkelen er ferdig 

2. Gratulasjon til Fridtjof Jørgensen  

3. Påminnelse om PETS v. Ivar 

4. Arild Svein orienterte om at det ikke var kake pga koronaen, og at det var mulig å bruke 

Vipps ved loddkjøp. 

3-minutter v. Richard: Nytt ord: Miljøkomplisert, knyttet opp mot 4 typer plast 

Kveldens tema v. Arild Odden, tidligere medlem i Hønefoss Rotaryklubb: 

Arild Odden har lang fartstid i industri og handel. De 3 siste årene har han jobbet hos Ford.  

Han snakket om hva som må til for å lykkes i en bedrift. Han tok for seg utviklingen i bilbransjen. 

Digitaliseringen har ført til store endringer. Alle roller i kjeden er under press. Behovet for ny 

kompetanse er stort. Kina seiler opp som storleverandør av el-biler. Norge har en del 

tilleggsutfordringer som politikerpress, produsenter klarer ikke å følge opp, mange uløste spørsmål 

rundt el-biler, distribusjonsnettet m.m.  

Ladbare hybridbiler seiler opp som hovedbil. El-bilen er en nr.2 bil. 

Møtet ble avsluttet med trekning i vinlotteriet. 
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